

---

THE ECOLOGICAL RESERVES ACT  
(C.C.S.M. c. E5)

**Ecological Reserves Designation Regulation,  
amendment**

---

Regulation 198/2015  
Registered November 26, 2015

**Manitoba Regulation 166/87 amended**

**1**            *The Ecological Reserves Designation Regulation, Manitoba Regulation 166/87, is amended by this regulation.*

**2**            **Section 13 is replaced with the following:**

**Lake Winnipegosis Salt Flats Ecological Reserve**  
**13**            All those portions of unsurveyed Township 46, Ranges 24 and 25 W.P.M. and unsurveyed Township 47, Ranges 24 and 25 W.P.M. and unsurveyed Township 48, Range 25 W.P.M. including Government Road Allowances and the Bed of Lake Winnipegosis, shown on Director of Surveys Plan No. 20562.

---

LOI SUR LES RÉSERVES ÉCOLOGIQUES  
(c. E5 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la  
désignation de réserves écologiques**

---

Règlement 198/2015  
Date d'enregistrement : le 26 novembre 2015

**Modification du R.M. 166/87**

**1**            *Le présent règlement modifie le Règlement sur la désignation de réserves écologiques, R.M. 166/87.*

**2**            **L'article 13 est remplacé par ce qui suit :**

**Réserve écologique des salants du lac Winnipegosis**  
**13**            La partie du township non arpenté 46, rangs 24 et 25 O.M.P., du township non arpenté 47, rangs 24 et 25 O.M.P. et du township non arpenté 48, rang 25 O.M.P., y compris les emprises gouvernementales et le lit du lac Winnipegosis, indiquée sur le plan du directeur des Levés n° 20562.